
Styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

 

Fyrunga bygdegård, lördag 15 september kl.10:00  

Närvarande: Thomas Johansson, Bo Roos, Bengt Larsson, Ann Ohlsson, Björn Westling, Leif 

Axelsson, Hans Brolin, Christer Swenson. 

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet 

 

2. Val av justerare, Bengt anmäler sig att justera protokollet 

 

3. Föregående protokoll. Vi godkänner föregående protokoll 

 

4. Verksamhetsberättelse 2017/2018. Thomas går igenom årets verksamhetsberättelse, som skall 

presenteras för årsmötet. 

 

5. Distriktets ekonomi. Bengt går igenom budgetförslaget som kommer att presenteras på årsmötet. 

Ny fördelning av DM-avgifter med mer till klubbarna är de stora förändringarna. 

 

6. Bordsavgiften i DM veteran, mixed och par. Ordförandens förslag: Bordsavgiften sänks från 

160:-/spelare till 150:-/spelare. Vi beslutar enligt ordförandens förslag 

 

7. Fördelning av bordsavgiften i DM veteran, mixed och par. Ordförandens förslag: Att den andel 

som går till arrangerande klubb höjs från 50:-/spelare till 60:-/spelare. Vi beslutar enligt 

ordförandens förslag 

 

8. Bordsavgiften i DM lag (sista helgen). Ordförandens förslag: Bordsavgiften höjs från 400:-/ lag 

till 500:-/lag. Vi beslutar enligt ordförandens förslag, med en ökad andel till arrangerande klubb. 

När finalhelgen är på 12 lag går 2000 till arrangerande klubb. 

 

9. Rapport från SBF. Ann rapporterar från styrelsearbetet i förbundet. Resultatet landar troligen på 

minus 1 miljon kronor, framgångsrika landslag och IT-kostnader största punkterna. Man förändrar 

just nu roller och arbetsbeskrivningar. Ny ansökan till Riksidrottsförbundet kan ske 2019, arbete 

pågår. 

 

10. Spelprogrammet 2018/2019. Vi beslutar spelplatser för DM lag kval, Bengt uppdaterar 

hemsidan. Borås kan eventuellt köra en omgång i Svenljunga och/eller första kvaldag till 11/11. 

Semifinalerna 19/1 spelas i Stenstorp och Vårgårda. 

 

11. Division IV. Borås har idag 5 anmälda lag, jobbar för 6. Lidköping har 6 lag klara. 

Stenstorp/Suntak har 6 lag, Tidaholm har glädjande nog anmält ett nykomponerat lag. Vi byter till 

nya 20-0 skalan, Leif har tagit fram nytt lagtävlingsprotokoll som läggs ut på hemsidan. 

 

12. Tidpunkt för nästa styrelsemöte. Ordförandens förslag: tisdag 23 oktober i Skara, 18:30.  

 

13. Övriga frågor.  

Ann och Christer informerade om jubileumstävlingen i Skövde 6/10. 

Vi diskuterar Imps Across i DM-lagfinal. Det kräver en extra administratör så kostnaden har ökat 

med c:a 2000 kr. Vi tar upp frågan hur vi skall hantera DM-finaler vid nästa styrelsemöte. 

 

 

__________________                                   _______________ 

Bo Roos     Bengt Larsson 


